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Närvarande:  
Ann-Katrin Åslund, SDN. 
Markku Sirviö, SDN.  
Jack Kindberg, Ante Hemphälä, 
Cathrine Önnestam, Gabriel 
Marawgeh, Mats Carinder och 
Linda Wikman, SDF.  
xxxxxxxxxxx, Näpo Södra 
Järva. 
xxxx xxxxxxxx, FB. 
xxxxxxxxxxxxx, SvB.  
xxxxx xxxxxxxx, Spånga 
Företagarförening. 
xxxxx xxxxxx, Tensta 
Företagarförening.  

Förhindrade att närvara: 
Abdo Goriya, SDN. 
xxxxxx xxxx, Näpo Södra Järva. 
xxxxxx xxxx och xxxxx xxxxxxxxx, 
Fabege.  
xxxxx 
xxxxxxxÅklagarmyndigheten.  
xxxx xxxxxxxx, 
Centrumkompaniet. 
xxx xxxx, SvB. 
xxxxxxx xxxxxxx, Veolia (Connex). 
xxx xxxxxx, Lunda 
Företagarförening. 
 

 
 
Nästa möte är inbokat till den 29/3 2007 kl. 9.30-11.30 på 
Tenstagången 55, Nämndrummet, nb.  
 
1. Ordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet och vi genomförde en 

kortare presentation av de närvarande. 
2. Dagordningen fastställdes och kompletterades med punkt under Övrigt.  
3. Val av sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund och 

andre justerare, xxxxxxxxxxxxxx. 
4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
5. Information till alla skolor, även friskolor, har genomförts gällande 

nummer till polisen och Stödcentrum för unga brottsoffer. Uppföljning ska 
göras för att kontrollera att informationen kom ut. 

a) Information till föreningar angående alkohol, rökning, servering 
av mat, spel mm har sammanställts i en broschyr. Denna kom 
till efter ett informationsmöte under 2006 hos närpolisen. 
Angående tillslag av såväl alkohol som spelmaskiner i 
föreningslokaler så har inget lett till åtal. Frågan är inte 
prioriterad hos åklagaren vilket leder till frustration inom t ex 
polisen. En sammanställning över ärenden som lagts ned eller 
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hamnat i malpåse ska genomföras och användas som underlag 
för vidare diskussion med chefsåklagaren. 

b) Information om bankfack till de boende önskas från LoBRÅ. 
Brev har skickats till de fyra banker som finns i området med 
erbjudande om att sprida information via Medborgarkontoret. 
Inget svar har kommit från bankerna angående detta men detta 
ska följas upp till nästa möte. En diskussion kring 
värdeskåp/kassaskåp i hemmen fördes. Detta är en tanke inför 
nybyggnation. En rätt monterad säkerhetsdörr är dock ett 
mycket bra inbrottsskydd. 

6. Angående förra mötets redovisning över våldsbrott i Tensta och i 
synnerhet, Tenstagången, föreslogs en rad insatser kring bland annat 
belysningen. Inspirerande studiebesök angående detta har genomförts i 
Märsta-Sigtuna. Trafikkontoret, samordnaren och SvB kommer snarast 
göra en gemensam satsning angående belysningen kring Tenstagången. 
Fler platser ses över just nu både i Spånga och Tensta vad gäller 
belysningen. 
Spånga Torg kommer att få sin belysning genomgången i samband med 
den planerade ombyggnationen. Frågan kommer att bevakas. 

7. Mopedinventering planeras till våren. Syftet är att minska tjuvåkandet, 
komma åt stulna fordon och att markera gränser. I samband med detta 
kommer en informationskampanj (genom SDF) riktad till föräldrar att 
genomföras. SvB, FB, Fabege, Stjärnforsen är de som just nu planerar att 
delta i inventeringen tillsammans med polisen och SDF. Datum för 
inventering är satt till 12/3-5/4. Polisen kommer att hämta upp okända 
mopeder under v.17. 
SvB planerar ytterligare insatser under våren för att öka tryggheten i 
boendet. Personal har anställts för att inventera vilka som bor i 
fastigheterna och på så sätt bland annat komma åt olovlig uthyrning av 
lägenheter. Ett samarbete ska inledas med flyktingmottagningen (I o F) för 
att undvika problem. 

a) Trafikveckan 2007 planeras för fullt. Lansering av 
arbetsmaterial och aktiviteter pågår på stadsdelens skolor. 
Trafikveckan sammanfaller med inventeringen av mopederna 
v.17. Utöver aktiviteter i skolorna kommer information via 
affischering, hemsidan, utställningar och informationsstunder i 
centrum att äga rum. Värt att notera är att vissa skolor efter tre 
år fortfarande inte vill delta i Trafikveckan. 
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8. Trygghetsvandringar för 2007, sträckorna och planerade datum, är klart. 

Vandringarna bygger på platser som statistiskt är mest utsatta för brott. Ett 
annorlunda upplägg kommer att råda under vandringarna med t e x 
”hållplatser” för de som inte vill delta under hela vandringen. 
Informationen ”Klipp häcken!” presenterades också. Det kommer att 
tryckas upp och bland annat spridas till berörda under våren genom bl. a 
Grannstödjarna. 

9. Övrigt: 
a) En fråga har ställts från boende angående vilka som sitter i 

LoBRÅ i Spånga-Tensta. En sådan lista skulle kunna läggas ut 
på hemsidan. Den måste alltid vara uppdaterad. Förfrågan 
kommer att skickas ut till alla i rådet som skriftligen måste ge sitt 
godkännande till en sådan publicering på nätet. 

b) Stöldskyddsmärkning av mobiltelefoner skulle kunna erbjudas 
skolelever i stadsdelen. Skolan får då själva ta ansvar för 
genomförande av registrering och kostnad (1 kr/elev). Kontroll 
av utfall ska göras med Malmö, som testat detta. Test kommer 
att genomföras på en skola till att börja med. 

c) Brottsofferjouren (BOJ) har gått ut i media och efterlyser att 
polisen blir bättre på att lämna över ärenden kring framförallt 
vuxna som utsätts för brott. Stödcentrum får i hög utsträckning 
kontakt med barn/ungdomar i vårt område. Närpolisen 
kommer att se över rutiner. Förslag är också att Grannstödjarna 
skulle kunna ha BOJ-information med sig då de träffar många 
som utsatts för brott. 

d) Den 21/2 genomfördes ett större tillslag i Tensta centrum 
angående illegal försäljning av alkohol. Tre personer greps. 

e) Lägenhetsinbrotten är fortfarande ett gissel om än att de totalt 
sett minskat i antal. Dubbelbryt (två dörrar mitt emot varandra) 
är ett nytt fenomen. Signalement finns, dock inga gripna. 
Posten är kontaktade liksom att en SMS-kedja finns med 
nummer till förvaltare och andra aktiva i området för att snabbt 
komma i kontakt med varandra. I Lunda och i Spånga kan vi 
notera en kraftig nedgång i antalet inbrott. Detta kan delvis 
förklaras genom gemensamma satsningar i Lunda på vaktbolag 
och ökat användande av larm samt Grannstöd i Spånga. 

f) Gullingeparken och de satsningar som planeras inför våren 
påverkas troligtvis inte av att handläggande för tillstånd för 
markupplåtelse går till central förvaltning. 
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g) Poliskontoret kommer troligtvis att invigas den 27/4. 

10. Nästa möte är inbokat till den 29/3 2007 kl. 9.30-11.30 
(OBS tiden är förflyttad!) på Tenstagången 55, 
Nämndrummet, nb. 

 
  
 
 
Linda Wikman Ann-Katrin Åslund xxxxx xxxxxxxx 
Sekreterare  Ordförande och Andre justerare 
  förste justerare 
 


